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 PROTOKÓŁ NR 8/25 

KOMISJI REWIZYJEJ RADY POWIATU W GRYFINIE  

z dnia 16 stycznia 2025 r.  

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:30 i trwało do godz. 13:50 w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - 

zał. nr 1). Posiedzenie otworzyła, stwierdziła kworum i poprowadziła Przewodnicząca 

Marianna Kozik. Przedmiotem posiedzenia było przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r., 

sporządzanego raz na pół roku oraz przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r. 

  

Ad. 2  

Porządek obrad 8 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie został 

przedstawiony i stanowi zał. nr 2.  

 

Ad. 3  Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r., sporządzanego raz na pół roku. 

 

Przewodnicząca Marianna Kozik powiedziała, że na podstawie art. 17 ust. 2 ustawy  

o samorządzie powiatowym oraz paragrafie 55 ust. 1 i paragrafie 59 ust. 6 Regulaminu Rady 

Powiatu w Gryfinie zachodzi konieczność przyjęcia sprawozdania z realizacji planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r. celem przekazania 

Radzie Powiatu w terminie do dnia 31 stycznia br. Data przedłożenia Radzie Powiatu 

sprawozdania okresowego, nie później niż do 31 stycznia br. wynika z faktu,  

że ostatnie sprawozdanie było przedkładane Radzie Powiatu w dniu 31 lipca 2024 r.  

Komisja Rewizyjna przyjęła jednogłośnie (5 za; 0 przeciw; 0 wstrzymujących się;) 

sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII 

kadencji za 2024 r. oraz upoważniła Przewodniczącą Komisji do przekazania Radzie Powiatu 

w Gryfinie sprawozdania  nie później niż do dnia 31 stycznia 2025 r. 

 

Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII 

kadencji za 2024 r. stanowi zał. nr 3. 

 

Ad. 4  Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII 

kadencji za 2024 r. 

  

Przewodnicząca Marianna Kozik powiedziała, że na podstawie art. 17 ust. 2 ustawy  

o samorządzie powiatowym oraz paragrafie 2 ust. 3 i paragrafie 55 ust. 1 Regulaminu Rady 

Powiatu w Gryfinie zachodzi konieczność przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r. celem przekazania Radzie Powiatu w terminie 

do dnia 31 stycznia br. 

 

Komisja Rewizyjna przyjęła jednogłośnie (5 za; 0 przeciw; 0 wstrzymujących się;) 

sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r. 

oraz upoważniła Przewodniczącą Komisji do przekazania Radzie Powiatu w Gryfinie 

sprawozdania  nie później niż do dnia 31 stycznia 2025 r. 
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Sprawozdanie z pracy  Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r. 

stanowi zał. nr 4. 

 

Ad. 5 Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 

Radny Andrzej Szelążek powiedział, że będzie chciał wystąpić z wnioskiem do Rady Powiatu 

Gryfińskiego m.in. w sprawie utworzenia Parku Narodowego. Chciałby, aby podjęta przez 

Radę Powiatu uchwała była przeciwko utworzeniu Parku. Dodał, że prowadził rozmowy  

z Radnymi na czele z Panią Starostą, która powiedziała, że jak najbardziej jest przeciwna, jak 

również większość osób. Pada wiele słów na sali posiedzeń Rady Powiatu jak również poza 

salą deklarujących się przeciwko. Następnie poinformowała, że Pani Starosta powiedziała 

Radnemu, że jest przeciwna tworzeniu lasów społecznych, m.in. dlatego że tworzenie tych 

lasów odbywa się w sposób bezprawny. Człowiek, który kiedyś atakował lasy i chciał 

doprowadzić do zniszczenia struktur Lasów Państwowych dzisiaj został Wiceministrem, mowa 

o Panu Mikołaju Dorożale, który skutecznie rozwala stuletni dorobek Lasów Państwowych. 

Idzie to w tym kierunku, że może za rok nie będzie już takiej instytucji. Dodał, że pada wiele 

słów, wiele deklaracji, ale nie ma żadnych konkretów na piśmie. Rada Powiatu Gryfińskiego 

mogłaby podjąć uchwałę, żeby taka informacja poszła do społeczeństwa, bo i tak to nie Rada 

Powiatu w Gryfinie będzie decydować o utworzeniu Parku, tylko rady gmin Widuchowa, 

Gryfino i Kołbaskowo. W przestrzeni publicznej pada mnóstwo słów wsparcia tej strony, która 

sprzeciwia się powstaniu Parku Narodowego, ale do tego potrzebna jest konkretna 

argumentacja. Kiedyś był taki człowiek, który walczył o wolność, o demokrację, ale przede 

wszystkim walczył o prawdę i tę prawdę głosił. Został zamordowany, ale za nim zginął jedna  

z osób zadała mu pytanie, co to jest ta prawda. O wówczas odpowiedział, że prawda jest  

to zgodność słów z czynami. U nas pada mnóstwo słów, które nie mają odzwierciedlenia czy 

pokrycia w czynach, a odwrotnością prawdy jest kłamstwo. Dlatego prosiłby Radę oraz 

Radnych, żeby w tej chwili opowiedzieli się autentycznie, czy Rada Powiatu Gryfińskiego jest 

za utworzeniem Parku Narodowego czy nie. Te działania doprowadzają do jednego, do 

zrobienia skansenu z Powiatu Gryfińskiego. Dzisiaj każdy powiat, każdy region, czy każdy kraj 

jest liczony tak naprawdę siłą swojego rozwoju gospodarczego, czyli tak naprawdę siłą 

gospodarki. Dzisiaj proponuje się zamknięcie Elektrowni Dolna Odra, która miała 

funkcjonować do 2035 r. Dzisiaj, kiedy my zastanawiamy się nad tym w jaki sposób będzie 

zamknięta Elektrownia w 2026 r., jaki to skutek przyniesie dla Powiatu, to jest wyliczenie,  

że strata będzie wynosić 2000 stanowisk pracy, nie tylko w samej Elektrowni, ale również  

w z tych zakładów, które kooperują z Elektrownią. Obecnie słyszy się jak Niemcy uruchamiają 

wszystkie swoje elektrownie węglowe jak również, że spółka jastrzębska oddaje koncesję 

firmie niemieckiej na wydobycie węgla. Radny dodał, że jadąc na posiedzenia słuchał radia  

i okazuje się, że kopalnia „Bogdanka” na terenie województwa lubelskiego ma być zamknięta, 

chociaż jest kopalnią rentowną przynoszącą zyski. Wydobycie węgla w tej kopalni 

przewidziane  jest do 2060 r. Niemcy będą mieć koncesję na polski węgiel, będą pracowały 

kopalnie węglowe, a nasza elektrownia węglowa ma być zamknięta. Radny poinformował,  

że cztery lata temu był w Elektrowni Dolna Odra i z czystej ciekawości rozmawiając wówczas 

z dyrektorem elektrowni zapytał pod kątem pseudo ekologii i zmian klimatycznych, w jakim 

stopniu zanieczyszcza sektor węglowy w Elektrowni, bo z posiadanych informacji wie, że były 

montowane najlepsze, światowej klasy filtry. Wówczas usłyszał, że Elektrownia Dolna Odra 

emituje mniej zanieczyszczeń niż średnia wieś na terenie Powiatu Gryfińskiego. Radny dodał, 

że tutaj nie są budowane elektrownie jądrowe, są wstrzymywane.  Odcinają się od elektrowni, 

która daje stabilizację w produkcji energii, idzie się w kierunku samozagłady  i tak naprawdę 

wzmacnia się gospodarkę sąsiadów. Bez względu na poglądy politycznie powinno się bronić 

miejsca pracy i dbać o Powiat, bo po to zostali wybrani na radnych. Jak najbardziej Rada 
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Powiatu powinna przyjąć uchwałę, która będzie mówiła o tym, że są przeciwni likwidacji bloku 

węglowego Elektrowni Dolna Odra, gdyż wiąże się to z utratą miejsc pracy. Tak naprawdę  

z jednej strony tworzenie Parku Narodowego, lasów społecznych i z drogiej strony likwidacja 

największego zakładu pracy prowadzi nas w jednym kierunku, zrobienia z Powiatu skansenu.  

Na pewno zaufanie wyborców nie dotyczyło tego, żeby niszczyć Powiat Gryfiński, bez względu 

na poglądy polityczne.  Ten człowiek, który stara się wszystko przeforsować, maniom te gminy 

jakimiś środkami, jest to wszystko jedna wielka ściema, bo tak naprawdę gminy nie dostaną 

żadnych środków, a jeżeli dostaną to stricte na utworzenie infrastruktury parków, ale nie na 

rozwój gmin.  

 

Przewodnicząca Marianna Kozik powiedziała, że wszystkie gminy negatywnie zaopiniowały 

audyt krajobrazowy. 

 

Radny Andrzej Szelążek powiedział, że się obawia, bo Pan Mikołaj Dorożała, jest to człowiek 

z kosmosu.  

 

Przewodnicząca Marianna Kozik powiedziała, że jest zdania, że wszyscy bez względu na 

poglądy polityczne są przeciwni utworzeniu Parku Narodowego. 

 

Radny Andrzej Szelążek powiedział, że każdy może się różnić i mieć swoje poglądy 

polityczne, po to żyjemy w różnych środowiskach. Przede wszystkim na podstawie własnego 

doświadczenia działa, zazwyczaj w Radzie Powiatu był z inicjatyw lokalnych. Dalej nie należy 

do żadnej partii, natomiast wystarczyło, że w portalu internetowym Chojna24 ukazał się 

artykuł, że niby prokuratura weszła do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych  

w Szczecinie, gdzie dyrektorem akurat był Andrzej Szelążek. W nawiasie jakieś 17 mln zł. 

Radny dodał, że idąc przez Chojnę, gdzie wszyscy się znają i z wielkim szacunkiem się do 

niego …., idzie były policjant i przechodząc obok niego mówi, że z PiS-owskimi złodziejami 

nie rozmawia.  

 

Przewodnicząca Marianna Kozik powiedziała, że jest to przykre. 

 

Radny Andrzej Szelążek powiedział, że nigdy nie należał do PIS-u. Ma swoje poglądy, jak 

najbardziej będzie wspierał, tych którzy mają przede wszystkim kierunek patriotyczny i działają 

na rzecz Narodu Polskiego. Przed tym absolutnie się nie kryje i będzie cały czas za tymi, którzy 

działają na rzecz Powiatu Gryfińskiego. Różne jest podejście różnych osób, natomiast jedno co 

powinno ich łączyć, bez względu na poglądy, to działanie na rzecz rozwoju Powiatu 

Gryfińskiego, a nie na rzecz jego zwijania i robienia z niego skansenu.   

 

 

Na tym 8 posiedzenie zakończono o godz. 13:50 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Magdalena Romankiewicz 

  

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

 Marianna Kozik 


